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Protokół z XXXIV sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 27 października 2022 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.04. W posiedzeniu wzięło udział 9 

radnych. 

 Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Edyta Krasuska 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Joanna Ostaszewska 

8. Monika Pankowska 

9. Adrian Przybyłek radny przybył w trakcie trwania obrad 

10. Krzysztof Serwatka 

11. Grzegorz Stachera 

12. Zbigniew Staniek 

13. Bogusława Szlachetka 

14. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości od skarbu 

Państwa na rzecz Gminy Przewóz 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie z dnia 23 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zgłoszonymi przez wójta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Krzysztof 

Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (6) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian 

Przybyłek, Grzegorz Stachera 

Godz. 10.08 na obrady przybył radny Adrian Przybyłek. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika  Pankowska, Grzegorz Stach

era 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali interpelacji i zapytań. 

Pkt 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

Informację dotyczącą Szkoły Podstawowej w Przewozie przedstawiła pani Dyrektor 

Wioletta Sosnowska. Informację dotyczącą Gminnego Przedszkola w Przewozie przedstawił, 

w zastępstwie za dyrektor placówki, sekretarz gminy. 

Pkt 6. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych sekretarza, skarbnika i kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych przedstawił sekretarz gminy.  

Natomiast informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych gminnych 

odczytała przewodnicząca rady. 
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W sprawozdaniach wykazano nieprawidłowości jakie pojawiły się w złożonych 

oświadczeniach.  

Pkt 7. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 30 września do 27 

października 2022 r. 

Informację przedstawił wójt. 

Pkt 8. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2022 r. 

Powyższe informacje były omawiane na posiedzeniach komisji rady gminy. Radni nie 

zadawali pytań i nie zgłaszali uwag do wykonania. Pani skarbnik odczytała pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

Przewodnicząca zarządziła przerwę o godz. 10.42. 

Wznowienie obrad godz. 10.53. 

Pkt 9. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt omówiła pani skarbnik. Stawki podatkowe wzrosną o 11,8 % w stosunku do 

roku bieżącego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 



4 

 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

b) Projekt w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy. 

Stawki środków transportowych wrosną o około 10% w stosunku do roku bieżącego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

c) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i ustalenia stawek opłaty targowej 

w Gminie Przewóz. 

Pomimo, że pobór opłaty targowej zdarza się bardzo rzadko, to jednak stawka tej 

opłaty musi być uchwalana corocznie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

d) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów i ustalenia stawki opłaty 

od posiadania psów w Gminie Przewóz. 

Opłata wzrośnie o 10 zł z uwagi na to, że od kilku lat nie było podwyżki. Natomiast 

ustawowa stawka wynosi 150,93 zł więc i tak pozostanie ona na dużo niższym poziomie niż 
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nakazuje ustawa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

e) Projekt w sprawie przejęcia od Powiatu Żarskiego zadania zimowego utrzymania 

drogi powiatowej nr 1101F od DW350 - Dobrzyń - Sanice – Sobolice 

Projekt dotyczy zadania które od kilku lat jest przekazywane przez starostwo dla 

urzędu gminy. Szczegółowe uzgodnienia odnośnie tego zadania oraz stawki są regulowane 

w zapisach porozumienia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

f) Projekt w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 

W związku ze zmianami w prawie oświatowym, zmianie ulegnie sposób zwrotu 

kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół. Do tej pory odbywało się to na 

podstawie ryczałtu. Teraz będzie to rozliczane na podstawie wykazanych kilometrów, które 

zostały przejechane. Stawka za kilometr wyznaczana jest przez ministra infrastruktury 

w stosownym rozporządzeniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

g) Projekt w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości od 

Skarbu Państwa na rzecz Gminy Przewóz. 

Nieruchomość do przejęcia to parking przy przejściu granicznym w Przewozie. 

Starostwo już jakiś czas temu wystąpiło z propozycją, że przekażą nam ten teren nieodpłatnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

h) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2022 r. 

Dochody zwiększono m.in. ze względu na otrzymaną dotację na remont OSP Przewóz 

i OSP Dąbrowa Łużycka, a także ze względu na przekazaną dotację wyrównawczą z budżetu 

państwa.  

Wydatki natomiast zwiększono w rozdziałach, w których brakowało środków na 

realizacje planowanych zadań, a także zmniejszano tam gdzie zadania nie będą realizowane 

już w danym roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Joanna Ostaszewska, Adrian 

Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera 

Pkt 10. Sprawy różne. 

Wójt omówił pokrótce bieżące inwestycje i zadania, które realizowane są na terenie 

gminy. 

Udało się pozyskać dofinansowanie na kwotę pond 4 mln zł na budowę kanalizacji 

w Potoku i Przewozie (ul. Parkowa i Pocztowa). Dokumentacja i wszelkie uzgodnienia tej 

inwestycji są już gotowe.  

Zakończono budowę kolejnej drogi gminnej w Lipnej i rozpoczęto budowę drogi 

w kierunku remizy OSP.  

Trwa procedura przygotowawcza do wyłonienia wykonawcy na budowę sieci 

kanalizacyjnej wraz z budową drogi na ul. Spacerowej w Przewozie.  

W połowie listopada powinny być już zamontowane siłownie zewnętrzne 

w miejscowościach, które wnioskowały o to w ramach funduszu sołeckiego.  

Do SUW w Dąbrowie Łuż. zakupiono i zamontowano agregat prądotwórczy. 

Rozpoczęła się już procedura zmierzająca do budowy świetlicy wiejskiej w Dąbrowie 

Łużyckiej.  

Plac apelowy przy szkole w Przewozie będzie remontowany w przyszłym roku 

w okresie wakacyjnym. 

Odnośnie sprzedaży węgla dla mieszkańców na razie nie można nic konkretnego 

powiedzieć. Nie ma jednoznacznych wytycznych i trzeba czekać na jakieś konkretne 

stanowisko rządzących. Najprawdopodobniej na terenie gminy sprzedażą tego węgla będzie 

się zajmował przedsiębiorca prowadzący skład opału, gdyż jest do tego technicznie 

przygotowany, posiada odpowiedni sprzęt, środki transportu, itp.  

Pkt 11. Zamknięcie XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godz. 11.27. 

Przewodnicząca Rady Gminy 

    Bogusława Szlachetka 

 


